


S’aproven les altes,  baixes  i canvis de quota de membres, amb l’excepció de l’associació El

Castanyer,  a l’espera de poder fer una reunió presencial amb aquesta en tat des de l’equip

tècnic, per conèixer amb més detall qui són i quines línies de treball tenen. Aquesta decisió

s’ha pres davant de la situació que no coneix cap en tat membre de la XCN que puguin donar

referències. 

• Proposta Premi Voluntariat Federació Catalana de Voluntariat Social (FCVS) 

S’explica que des de la FCVS s’ha proposat a la XCN coorganitzar el 9è Premi de Valor Social que

des  de  fa  8  edicions  estan  atorgant,  en  5  categories  a  en tats  de  voluntariat  social  de

Catalunya. Per aquesta 9a edició proposen que la temà ca sigui sobre «inclusió social i natura».

I que sigui obert a en tats membres de la FCVS i la XCN. I que la XCN col·labori també en les

bases, el jurat i l’organització de l’entrega dels premis. 

S’aprova  per  unanimitat  acceptar  la  proposta  de  la  FCVS  de  coorganitzar  el  Premi

conjuntament. 

• Tancament Document posicionament XCN model energè c

S’acorda tancar el document després d’haver deixat els dies previstos perquè els membres de la Junta

XCN poguessin fer les seves aportacions. I seguir amb els propers passos per poder publicar el document.

Cal primer fer àrea XCN convidant a tots els membres XCN a fer aportacions al document. Es farà després

de Setmana Santa i es donaran 15 dies. Després el document ja es podrà publicar al web de la XCN, i

també es proposa que es faci una nota de premsa per comunicar els principals eixos i propostes del

document.



• Proposta Renovem-nos i Oikia Fira-Conferència “Catalunya en transició-El futur és ara”

S’exposa que s’ha convidat a la XCN per part de Renovem-nos i  Oikia, a formar part d’una

plataforma paraigües d’en tats  catalanes que treballen  per  una  transició  ecosocial,  des  de

diferents  àmbits  (energia,  biodiversitat,  transport,  etc.),  amb la idea de  fer  un  acte  públic

previst per el 10 de juny, que vol mostrar la transversalitat d’actors, i que es centrarà en 7 eixos,

un dels quals és «Conservar i recuperar la biodiversitat dels ecosistemes clau». La XCN ha estat

treballant en el con ngut d’aquest eix amb l’equip tècnic.

Es  comenta  que  és  important  que  la  XCN  pugui  tenir  aprovat  i  publicat  el  document  de

posicionament en l’àmbit de transició energè ca, per tal que esdevingui la base argumental i

conceptual de l’encaix amb les propostes que sorgeixin d’aquesta inicia va.  

Es proposa a la Junta que facin aportacions al document, i que par cipin de la sessió de treball

del  16  d’abril:  h ps://docs.google.com/document/d/1QT4lPvwrYXiijI4lr1g2fTRqIzi_44X2YX-

iRkIYiMU/edit

S’aprova que es par cipi a aquesta inicia va des de la XCN i que es contribueixi al document

conjunt per incidir en la importància de preservar el  patrimoni  natural i  la biodiversitat de

Catalunya.

• Torn obert de paraula

S’exposa el viatge a Madrid que ha realitzat la Comissió Execu va i la directora de la XCN el 28 i

29 de març, per realitzar diverses reunions: 

-  Reunió amb Fundación Biodiversidad: es va fer reunió amb la directora i subdirector de la

Fundación Biodiversidad i el DG de Polí ques Ambientals i Medi Natural de la Generalitat de

Catalunya, per conèixer i alinear línies de treball i convocatòries previstes per ambdues parts.

Es va explicar que per la convocatòria de bioeconomia, que és l'úl ma prevista amb els fons

Next Genera on, i que sor rà publicada aquest abril, s’ha previst una bestreta sense aval del

40%. Era una demanda feta des de la XCN, ja que esdevenia un fre molt important per poder-se

presentar, davant la nega va de totes les en tats financeres consultades per poder disposar

d’un aval bancari.  Això obre la porta a que més en tats, amb menys capacitat financera, es

puguin plantejar presentar algun projecte. La convocatòria sor rà a l’abril. I la XCN treballarà,

per facilitar que noves en tats puguin preparar un ajut. 

-  Reunió amb subdirector de biodiversitat del MITECO i WWF/Adena: per donar a conèixer la

XCN  i  tractar  la  problemà ca  del  verí  de  fòsfor  d’alumini  que  es  vol  autoritzar  des  de

Generalitat de Catalunya per el control de sobrepoblació de conills a Lleida. Es preveu fer una

carta des de la XCN dirigida a la consellera per exposar la situació i el perjudici que aquest verí

té per la biodiversitat i per la salut humana. 



- Reunió amb Foro de Redes y En dades de Custodia del Territorio: la situació d’aquesta en tat

de 3r nivell és ara mateix força crí ca a nivell de recursos i s’explica que s’ha decidit no tenir

secretaria  tècnica,  i  centrar els  esforços en aconseguir  projectes  conjunts entre les en tats

membres que nguin interès en teixir aliances en temà ques concretes.

 

Sense cap punt més a destacar finalitza la reunió a les 13h.

Presidenta Secretari
Cris na Sànchez  Ànder Achotegui         


